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Balázs Attila, az Erdélyi Magyar Néppárt Kovászna megyei tanácsosa számon kérte Klaus Jonannis
államfőt azzal kapcsolatban, hogy az autópályák miért kerülik el a Székelyföldet, valamint Bukarest
miért akadályozza a brassói reptér megépülését.

Mint ismeretes, Klaus Johannis államelnök kedd délelőtt a csíkszeredai megyeházában találkozott a
székelyföldi elöljárókkal. Az eseményen – a Néppárt Kovászna és Hargita megyei tanácsosaiként –
jelen volt Zakariás Zoltán, Benedek Erika, Balázs Attila, Fazakas Péter, Kolcsár András és Nagy Pál.

Néppárti felszólalóként Balázs Attila számon kérte az államfőt azzal kapcsolatban, hogy az épülő
autópályák miért kerülik el a Székelyföldet, valamint Bukarest miért akadályozza a brassói reptér
megépülését. A Kovászna megyei tanácsos elmondta: mindezek hiánya megnehezíti a székelyföldi
turizmus és kereskedelem fellendülését, ezáltal pedig a régió fejlődését is.
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